

## **Influenza**

**Czechoslovakia** (10 November 1991). The incidence of acute respiratory diseases (ARD) is normal for the season. A few cases of influenza A and B have been diagnosed by detection of virus antigen. Other respiratory viruses and *Mycoplasma pneumoniae* have been a more frequent diagnosis in the ARD cases referred to the laboratory for investigation.

### **Influenza news**

The Automatic Telex Reply Service gives each Friday a summary of the week's news on disease outbreaks reported to WHO. During the influenza season the message often includes a brief review of the current influenza situation. The service is accessible via telex number 415768 Geneva followed by ZCZC ENGL for a message in English and ZCZC FRAN for a message in French.

## **Grippe**

**Tchécoslovaquie** (10 novembre 1991). L'incidence des affections respiratoires aiguës est normale pour la saison. Quelques cas de grippe A et B ont été diagnostiqués par détection de l'antigène du virus. D'autres virus respiratoires et *Mycoplasma pneumoniae* ont été le plus souvent diagnostiqués dans les cas d'affections respiratoires aiguës ayant fait l'objet de recherches en laboratoire.

### **Nouvelles sur la grippe**

Le Service automatique de réponse par télex résume chaque vendredi les nouvelles de la semaine sur les flambées épidémiques signalées à l'OMS. Durant la saison de la grippe, le message comprend fréquemment un bref examen de la situation actuelle de la maladie. Ce service est accessible par le numéro de télex 415768 Genève, suivi de ZCZC ENGL pour un message en anglais et ZCZC FRAN pour un message en français.

### **Renewal of paid subscriptions**

To ensure that you continue to receive the *Weekly Epidemiological Record* without interruption, do not forget to renew your subscription for 1992. This can be done through your sales agent. For countries without appointed sales agents, please write to: World Health Organization, Distribution and Sales, 1211 Geneva 27, Switzerland. Be sure to include your subscriber identification number from the mailing label.

Because of higher postal charges the annual subscription rate will be increased to S.Fr. 170 as from 1 January 1992.

### **Renouvellement des abonnements payants**

Pour continuer de recevoir sans interruption le *Relevé épidémiologique hebdomadaire*, n'oubliez pas de renouveler votre abonnement pour 1992. Ceci peut être fait par votre dépositaire. Pour les pays où un dépositaire n'a pas été désigné, veuillez écrire à l'Organisation mondiale de la Santé, Service de Distribution et de Vente, 1211 Genève 27, Suisse. N'oubliez pas de préciser le numéro d'abonnement figurant sur l'étiquette d'expédition.

En raison d'une augmentation des tarifs postaux, le coût de l'abonnement annuel sera porté à Fr.s. 170 à partir du 1<sup>er</sup> janvier 1992.